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Juli 2024 - Beste gemeente, voor u en jou ligt weer een 

nieuwe nieuwsbrief, van juli 2024. Als kerkenraad 

willen we zoveel als mogelijk helderheid geven en 

duidelijk zijn in en over de onderwerpen waar wij over 

praten, nadenken en beslissen. Dat kan niet altijd, 

zeker niet als het om nog maar kleine stapjes in de 

toekomst gaat die we overwegen, of als het over 

‘mensen’ gaat. Maar zo, net voor de vakantie, zijn er 

zeker weer een aantal zaken te melden. 

Collecteapp Appostel: We zijn inmiddels al aardig goed 

gewend geraakt aan onze collecteapp Appostel. 

Ongeveer 264 leden van onze kerkgemeenschap 

gebruiken de app. Het zou mooi zijn als dit aantal 

uitbreidt. Enerzijds omdat het zo praktisch en 

eenvoudig werkt en anderzijds de afhandeling aan de 

“achterkant” vereenvoudigd. Minder gebruik van 

fysieke collectebonnen scheelt veel werk en ook 

kosten. Met Appostel is het mogelijk om aan 

verschillende doelen uw 

gaven te geven, bijvoorbeeld 

de drie collecten die wij in de 

(Ere)diensten kennen, maar 

ook een afzonderlijk doel 

steunen, collectebonnen 

bestellen, snel een 

telefoonnummer opzoeken 

van een gemeentelid, zien wie 

er voorgaat in de dienst, het 

eigen gemeentenieuws in de 

Zaaier lezen en overig 

gemeentenieuws ontvangen. 

Dus als u of jij nog niet zover 

bent gekomen om de app te 

downloaden: kom in actie en 

doe met ons mee! Op onze website staat 

hier  https://www.pkn-ameide-tienhoven.nl/collecte-

app/ onder andere uitgelegd hoe de app gedownload 

kan worden. 

Herziening ingang kerk: De Kerkrentmeesters zijn 

gestart met de voorbereidingen voor de ‘herziening 

ingang kerkgebouw’. Vorig jaar is er onderzoek gedaan 

naar de haalbaarheid en de uitvoerbaarheid om de 

ingang, welke nu nog “onder de toren” is te verplaatsen 

naar de zuidzijde van het kerkgebouw (dus in de beuk 

onder het gebrandschilderde raam). Redenen hiervoor 

zijn de klimaatomstandigheden in het kerkgebouw 

beheersbaar te houden, de route naar de ingang vanaf 

de fietsenstalling voor ‘t Jot te vereenvoudigen, 

verduurzaming in het kerkgebouw t.a.v. de verwarming 

en een nieuwe ingang te combineren. De kerkenraad 

heeft in haar vergadering van maart jl. toestemming 

verleend aan de Kerkrentmeesters om dit plan verder 

te gaan uitvoeren. De aanbesteding is gegund aan 

Koninklijke Woudenberg B.V. (i.v.m. hun expertise als 

het gaat om monumentale gebouwen) en de uitvoering 

staat gepland rond oktober/november dit jaar. Er zal 

zeker werk gedaan kunnen worden door vrijwilligers. 

Hiervoor zal een werkplan worden opgesteld en 

gedeeld met de gemeente. Nadere informatie is op te 

vragen bij onze gebouwenbeheerder Karel Aanen. 

Stucwerk kerk Tienhoven: In de kerk van Tienhoven 
wordt vanaf half oktober het stucwerk 
vervangen/gerepareerd. Dit stucwerk was al langere 
tijd slecht en gaf de kosters veel overlast in het reinigen 
van de kerk. Vanwege het tijdstip van 
reparatie/vervanging en de droogtijd die hiermee 
gemoeid is zal de geplande kerkdienst van zondag 13 
oktober geen doorgang hebben. 

Algemeen: Er loopt momenteel een offerte-uitvraag 

voor PV-panelen bij ‘t Jot/kerk en de Hoven. Zodra deze 

offerte binnen is willen wij met de besturen afstemmen 

op welke termijn deze zonnepanelen ingezet/geplaatst 

kunnen worden. In ‘t Jot en De Hoven zal er dan een 

combinatie met airco’s in iedere ruimte worden 

gecreëerd.  

Nieuw boekhoudpakket: Sinds begin dit jaar werken 

wij als Kerkrentmeesters met een nieuw boekhoud-

pakket (Afas SB+) én een nieuwe boekhoudster (Elise 

van Beuzekom). Het voorgaande pakket was enorm 

verouderd, sloot niet aan op wat de PKN als standaard 

wenst en kon ook niet in “de cloud” gebruikt worden. 

Met Afas hopen wij nu weer een lange tijd voort te 

kunnen. Elise heeft het boekhoudstokje van Truus van 

Kekem overgenomen. Hiermee is er een jongere 

generatie die dit werk verder kan en wil voortzetten. 

Truus uiteraard nogmaals van harte bedankt voor alle 

inzet en tijd die je aan ons hebt gegeven! En Elise veel 

succes toegewenst met de verdere voortzetting. Beide 

van harte Gods zegen toegewenst! 
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Kerkradio: In overleg met de diaconie hebben wij 

besloten om vanaf volgend jaar geen kerkradiokastjes 

meer in te zetten binnen de gemeente. Reden hiervoor 

is de sterk verouderde techniek en de zender die op zijn 

laatste benen loopt. Hiervoor in de plaats worden er bij 

diegenen die niet naar de kerk kunnen en geen 

mogelijkheden hebben om thuis de kerkdienst online 

te volgen een internetradio aangeboden. Op deze radio 

is dan de dienst te beluisteren op het moment dat deze 

wordt gehouden. (In principe een gelijke werking als de 

oude kerkradiokastjes). Voor diegenen die geen 

internet thuis hebben is er een oplossing bedacht om 

toch gebruik te kunnen maken van de internetradio. De 

diaconie zal dit verder oppakken en in het najaar de 

kastjes komen omwisselen voor de radio. 

Verzoekplatenprogramma: Afgelopen mei hebben wij 

afscheid genomen van het verzoekplaten-programma. 

Sommige technici hebben meer dan 32 jaar hieraan 

meegewerkt, een ongekend lange periode. Wij willen 

hen allen nog hartelijk danken voor hun trouw en inzet 

én al die mooie uurtjes muziek. Dachten wij dat er geen 

vervolg meer zou komen… dan hebben wij nu goed 

nieuws: het verzoekplatenprogramma zal onder een 

nieuwe naam en met nieuwe medewerkers vanaf begin 

september weer zijn te horen. We gaan onder de naam 

WENS verder en om de week op woensdagavond 

tussen 19:00 en 20:00 uur zijn de uitzendingen te 

volgen op internet en via de internetradio. Wij zullen u 

nog nader informeren voor al diegenen die nu willen 

meeluisteren via internet: hoe dit in zijn werk gaat en 

op welke zender je dan moet afstemmen. Wordt 

vervolgd. 

Groene kerk: 

 

 

Verduurzaming speelt nog steeds een actieve rol 

binnen de gemeente. Een klein update:  

De Hoven: Boven worden geen weggooibekertjes meer 

gebruikt maar mokken die na gebruik in de vaatwasser 

gezet moeten worden. Als deze vol is dan in de bak op 

het aanrecht zetten. De (nieuwe) vaatwasser wordt 

door de sleuteldragers aangezet en leeggehaald. 

‘t Jot: Omdat er in ‘t Jot geen vaatwasser is en er veel 

minder bekers gebruikt worden zijn hier nog geen 

mokken aangeschaft en worden nog weggooibekers 

gebruikt. Als in de toekomst de weggooibekers niet 

meer gebruikt mogen worden zullen we overstappen 

op mokken en een oplossing zoeken voor het reinigen 

hiervan. 

Mochten jullie nog aanvullende ideeën of suggesties 
hebben, dan horen we die heel graag! 

Gebedsbrievenbus bij ‘t Jot: Binnenkort zal er bij ‘t Jot 
een zgn. gebedsbrievenbus worden geplaatst. De 
bedoeling hiervan is dat iedereen binnen de kerkelijke 
én burgerlijke gemeente de gelegenheid heeft om een 
briefje met gebedspunten kan indienen. Deze briefjes 
worden door leden van de gebedsgroep verzameld en 
kan er concreet aandacht worden gegeven aan de 
diverse verzoeken tot gebed. 

Beleidsplan: De kerkenraad is gestart met het maken 

van een nieuw beleidsplan. We willen natuurlijk niet 

met ‘niks’ beginnen, daarom kijken we goed naar het 

huidige beleidsplan en zullen we daarvan overnemen 

wat nuttig is. Het maken van beleid gebeurt door de 

gehele kerkenraad en velen ander gemeenteleden die 

daarbij betrokken zijn. We hopen op medewerking van 

de gehele gemeente om het nieuwe plan te vormen en 

daarna natuurlijk om het plan ook te gebruiken in de 

komende jaren.  

Even voorstellen: Beste gemeenteleden, graag wil ik 

mijzelf voorstellen als jullie nieuwe kerkelijk werker. Ik 

ben Eldert Rodrigo, 37 jaar oud, getrouwd met 

Hanneke en vader van Nathanaël (11) en Jedidja (9). 

We wonen alweer 14 jaar met veel plezier in het 

prachtige stadje Oudewater. De afgelopen 17 jaar heb 

ik gewerkt in de luxe jachtinterieurbouw. Toen ik op 21-

jarige leeftijd tot geloof kwam in de Heere Jezus werd 

er het verlangen in mij geboren om dienstbaar te zijn in 

Gods koninkrijk. Op mijn 31ste besloot ik daarom de 

deeltijdstudie Theologie te gaan doen aan de 

Christelijke Hogeschool Ede. Nu ik afgestudeerd ben 

krijgt dit verlangen een concrete invulling binnen jullie 
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gemeente. Ik zie er daarom dan ook enorm naar uit om 

jullie beter te leren kennen. Het is mijn verlangen om 

dienstbaar te zijn aan jullie als gemeente zodat Christus 

meer door ons heen zichtbaar mag worden. Een 

hartelijke groet, Eldert Rodrigo 

 

Eldert zal op D.V. zondagmorgen 18 augustus aanwezig 

zijn in de dienst. In deze dienst zal hij worden 

aangesteld als kerkelijk werker voor onze gemeente.  

Afscheid Andre van Ittersum: Na drie jaar bij ons in de 

gemeente werkzaam te zijn geweest zullen we 

binnenkort afscheid nemen van Andre. Samen met zijn 

vriendin, familie en vrienden zullen wij in de dienst van 

D.V. zondagmorgen 25 augustus afscheid nemen. Wij 

willen Andre via deze weg heel hartelijk danken voor 

alle ondersteuning, werk en inzet binnen onze 

gemeente. We wensen hem, samen met Elizabeth al 

het goede toe en Gods zegen in zijn nieuwe werkkring 

voor de gemeente Werkendam.  

Vervolg nieuwsbrief: We proberen eens in de zoveel 

maanden een nieuwsbrief uit te brengen. Mocht er in 

de tussentijd een vraag te stellen of een opmerking te 

plaatsen zijn schroom dan niet om de sectieouderling 

aan te spreken of de scriba te mailen / te bellen. Mocht 

een reactie te lang op zich laten wachten dat ook dan 

geldt: gewoon even een belletje!  

Aanvulling Kerkenraad: Op vier februari 2024 zijn er elf 

broeders afgezwaaid en negen broeders bevestigd als 

ouderling, diaken of kerkrentmeester. We zijn 

dankbaar voor het vele werk wat de oud-

kerkenraadsleden in hun ambtstermijn hebben verzet 

en zijn verheugd dat er weer een groot aantal broeders 

zijn aangetreden en bevestigd voor het mooie werk 

binnen onze gemeente. Echter is er wel een zorg, die 

we graag met u willen delen. Na vier verkiezingsronden 

zijn de twee openstaande vacatures voor wijkouderling 

nog niet ingevuld. Dit betekent een extra (tijds)druk op 

de huidige wijkouderlingen en een gemis voor de twee 

wijken, sectie drie en sectie acht, zonder wijkouderling. 

De aandacht voor deze twee wijken zal wat minder zijn 

dan u gewend bent. De kerkenraad is zich aan het 

bezinnen hoe en op welke wijze deze vacatures alsnog 

kunnen worden ingevuld. Er wordt in de tussentijd hard 

gewerkt om deze wijken zo adequaat mogelijk te 

bedienen, maar de kans bestaat dat er soms wat 

tussendoor slipt. Wij vragen hiervoor uw begrip, maar 

ook uw medewerking! Heeft u een huwelijksjubileum, 

geboorte of een overlijden, of behoefte aan acute 

pastorale zorg, meld dat dan proactief en vroegtijdig bij 

de scriba. Zo voorkomen we met elkaar dat 

gemeenteleden worden vergeten en niet de aandacht 

krijgen die ze nodig hebben. 

Beroepingscommissie: Na de laatste 

beroepingsprocedure afgelopen maart hebben we u als 

gemeente gevraagd om namen van predikanten in te 

dienen. Deze namen en nog enkele namen vanuit 

andere bronnen (lijst Gereformeerde Bond en 

mobiliteitsbureau) hebben wij verzameld en gekeken 

naar beschikbaarheid van die predikanten. Daaruit 

hebben wij een drietal namen voorgesteld aan de 

kerkenraad in de vergadering van 6 juni. Daar zijn we 

momenteel mee bezig en hopen voor de 

zomervakantie hierin nog stappen te zetten. We 

merken dat we al ruim twee jaar zoekende zijn naar 

een eigen predikant, het verlangen hierin wordt steeds 

groter. Het predikanten tekort is ook voor ons tastbaar, 

vaak heeft een predikant meerder beroepen tegelijk. 

We zijn overtuigd dat het plan van God vaststaat met 

ons als gemeente, in die overtuiging gaan we verder. U 

begrijpt dat we niet concreet kunnen zijn met 

informatie zolang verkennende gesprekken lopen. 

Schroomt u echter niet om één van ons persoonlijk aan 

te spreken, want het gesprek over het beroepingswerk 

en alles wat erbij komt kijken ervaren wij als prettig om 

te delen. 

Tot slot: Heel wat gemeenteleden zijn of gaan in deze 

weken op vakantie Een goede tijd en behouden 

thuiskomst “Ga met God en hij zal met u zijn.“  Laten 

we erg houden in de mensen die om welke reden dan 

ook niet weg kunnen. 

Met een hartelijke groet, 

De kerkenraad 


